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Fra administrasjonen 
møtte: 

 

  
Møtesekretær: Erik Telnes 
 
 
Åpen halvtime          
Bodil Lunde og Magnus Eriksen fra Manglerud videregående skole, uttrykte bekymring rundt 
forslaget om å legge ned Toppidrettsfag ved Manglerud videregående skole. Dette fordi 
undervisningen ikke kan legges til hvilken som helst skole i sentrum, da en er avhengig av 
arealer og treningsfasiliteter slik en finner dem på Manglerud med svømmehall, idrettsanlegg, 
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ishockey og fotballhall på et sted. Miljøet på skolen er unikt og elevene er redde for at dette 
blir borte på en skole i sentrum hvor det ikke er treningsanlegg tilknyttet skolen. Elevene 
ønsker ikke å bli samlet i sentrum hvor de splittes i forbindelse med lange reiser til 
treningsanlegg andre steder. Elevene mener det er bredde i idrettsfaget i bydelen med 
Toppidrett på Manglerud og Ulsrud videregående skole. Ulsrud kan ikke uten videre overta 
elevmassen fra Manglerud. 
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Sak 20 /11  Godkjenning av innkalling og sakskart 
 
Innkalling og sakskart er godkjent. 

Sak 21 /11  Godkjenning av protokoll fra møtet 09.05.2011 
 
Protokoll fra møtet 09.05.2011 er godkjent. 

Sak 22 /11  Informasjon fra administrasjonen 
 Barne-, likestillings- og inkluderingsdepartementet har sendt ut rundskrivet ”Barn og unges 

fritidsmiljø og deltakelse og innflytelse – rettigheter, lover og regelverk. Et nyttig rundskriv som 
gir en samlet fremstilling av hvilke rettigheter, lover og regelverk som er relevante for barn og 
unges muligheter for deltakelse og innflytelse. 

 Kampanjen STEM1209 er i gang. Stem1209 er Landsrådet for barne- og ungdomsorganisasjoner 
(LNU) sin kampanje for å øke valgdeltakelsen blant ungdom ved lokalvalget 12. september 2011. 
Se også www.stem1209.no. 

 Barne- og ungdomsrådet i Oslo har laget en rapport fra opplæringshelgen høsten 2010. Antagelig 
vil de lokale ungdomsrådene få tilsvarende tilbud høsten 2011. 

 Honorarer for møter i ungdomsrådet våren 2011 vil bli utbetalt 28. juni. Husk å levere skattekort 
og bankkontonummer til bydelsadministrasjonen. Medlemmer som mottar sakspapirer elektronisk 
får kr 266 pr. måned.   

Sak 23 /11  Drøfte planlegging av ungdomskonferanse i Bydel 
Østensjø høsten 2011. 
 
Forslag til vedtak: 
Ungdomskonferansen foreslås organisert på følgende måte: 

1. Målsetting med ungdomskonferansen 
Fremme fem saker som kan forbedre ungdommens tilbud i Bydel Østensjø. 
 
2. Deltakere på ungdomskonferansen: 
 2 representanter fra hver ungdomsskole (totalt 12 deltakere) 
 2 representanter fra hver fritidsklubb (totalt 10 deltakere) 
 Alle representantene i ungdomsrådet (totalt 12 deltakere) 
 Sentrale representanter fra bydelen som jobber med barn og unge 
 En representant fra hvert politisk parti som sitter i bydelsutvalget 
 
3. Fem saker drøftes på ungdomskonferansen og skal innholde temaene: 
 Klubbenes innhold/tilbud 
 Skole/utdanning på ungdomsskolenivå og i videregående skole 
 Idrettstilbud/tiltak 
 Utstyrsbank 
 Miljøtiltak (bysykler) 
 Påvirkning 
 
4. Tidspunkt for gjennomføring av ungdomskonferansen: 
Ungdomskonferansen arrangeres høsten 2011 etter at det 6. møtet i ungdomsrådet er 
gjennomført 17.10.2011. 
De to førstkommende møtene i ungdomsrådet benyttes til å planlegge 
ungdomskonferansen. 
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Votering: Enstemmig 
 
Vedtak UR:  
Ungdomskonferansen foreslås organisert på følgende måte: 
1. Målsetting med ungdomskonferansen: 
Fremme fem saker som kan forbedre ungdommens tilbud i Bydel Østensjø 
 
2. Deltakere på ungdomskonferansen: 
 2 representanter fra hver ungdomsskole (totalt 12 deltakere) 
 2 representanter fra hver fritidsklubb (totalt 10 deltakere) 
 Alle representantene i ungdomsrådet (totalt 12 deltakere) 
 Sentrale representanter fra bydelen som jobber med barn og unge 
 En representant fra hvert politisk parti som sitter i bydelsutvalget 
 
3. Fem saker drøftes på ungdomskonferansen og skal innholde temaene: 
 Klubbenes innhold/tilbud 
 Skole/utdanning på ungdomsskolenivå og i videregående skole 
 Idrettstilbud/tiltak 
 Utstyrsbank 
 Miljøtiltak (bysykler) 
 Påvirkning 
 
4. Tidspunkt for gjennomføring av ungdomskonferansen: 
Høsten 2011 etter at det 6. møtet i ungdomsrådet er gjennomført 17.10.2011. 
De to førstkommende møtene i ungdomsrådet benyttes til å planlegge 
ungdomskonferansen. 

 

Sak 24 /11  Skolebehovsplan 2012-2022 - invitasjon til høring 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsdirektørens vurderinger til høringen tilsluttes. 
 
Forslag til vedtak: 
Ungdomsrådet ønsker at skolebehovsplan 2012 – 2022 skal ta hensyn til følgende forhold: 
 Det er ikke hensiktsmessig å ha videregående skoler med flere enn 600 elever. 
 Det bør være to videregående skoler i Bydel Østensjø. 
 Toppidrettsfag bør ikke ligge i sentrum, men ved arealer egnet for idrettsfag ute i 

bydelene. 
 Planen bør sikre at barneskolebarn fra samme oppvekstmiljø ikke blir splittet på ulike 

skoler.  
 I stedet for å legge ned Manglerud videregående skole, bør det vurderes om ikke 

eksisterende skoleanlegg ved Høyenhall, Abildsø og Manglerud skole kan bygges ut. 
 
For øvrig tilslutter ungdomsrådet seg bydelsdirektørens vurdering.  
 
Votering: Enstemmig 
 
Vedtak UR: 
Ungdomsrådet ønsker at skolebehovsplan 2012 – 2022 skal ta hensyn til følgende forhold: 
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 Det er ikke hensiktsmessig å ha videregående skoler med flere enn 600 elever. 
 Det bør være to videregående skoler i Bydel Østensjø. 
 Toppidrettsfag bør ikke ligge i sentrum, men ved arealer egnet for idrettsfag ute i 

bydelene. 
 Planen bør sikre at barneskolebarn fra samme oppvekstmiljø ikke blir splittet på ulike 

skoler.  
 I stedet for å legge ned Manglerud videregående skole, bør det vurderes om ikke 

eksisterende skoleanlegg ved Høyenhall, Abildsø og Manglerud skole kan bygges ut. 
 
For øvrig tilslutter ungdomsrådet seg bydelsdirektørens vurdering.  
 
 
 
 
Eventuelt 
Ingen saker. 
 
 
Helene Latini 
nestleder 
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